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Lloc:    Sala de juntes de la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears 

Inici:   12.00 h 

Finalització:   14.15 h 

 

Assistents: 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i president 

Sr. Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal i vicepresident segon 

Sr. Guillem Ginard Sala, batle de Campos i vocal 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vocal  

Sr. Llorenç Bosch Lliteras, en representació del Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle de 

Manacor i vocal 

Sr. Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal  

Sr. Josep Oliver Rebassa, batle de Sineu i vocal 

Sra. M. del Carme Serra Martínez, regidora d’Urbanisme, en representació del Sr. 

Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vocal 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de Maó i vocal 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís i vocal  

Sr. Francesc Miralles Mascaró, batle d’Algaida i vocal 

Sr. Martí Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal 

 

Hi actua de secretària la Sra. Joana Alomar Serra. 

 

Excusen l’absència: 

Sr. Guillem Bernat Ferrer, batle de Sóller i vocal 

Sr. Miquel Ferrer Viver, batle d’Alcúdia i vicepresident primer 
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Sr. Bartomeu Bonafé Ramis, tinent de batle de l’Ajuntament de Calvià i 

vicepresident tercer 

Sr. Francesc Morell Bibiloni, batle de Campanet i vocal 

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batle de l’ajuntament d’Eivissa i vocal 

Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar i vocal 

Sr. Llorenç Brondo Jover, batle de Ciutadella i vocal 

Sr. Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta i vocal 

Sra. Sonia Cardona Ferrer, vicepresidenta primera del Consell Insular de 

Formentera  
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Reunió extraordinària del CONSELL EXECUTIU, el 6 de març a 

les 12.00 hores en segona convocatòria, a la sala de juntes de la 

Felib amb l'ordre del dia següent: 

 

1. Aprovació de l’acta del 30 de gener de 2009. 

2. El president informa. 

3. Visita de la Conselleria de Interior per tractar els temes de la 

Policia Turística i saber quines propostes hi ha pel nou Decret. 

4. Acordar el criteri de repartiment de despeses en els projectes 

que es presentin per sol·licitar ajudes al Pla Avança. 

5. Llista d’informes de l’assessoria jurídica. 

6. Llista de fitxes de les comissions externes de la Felib. 

7. Ratificació dels canvis de nomenaments a les comissions 

externes. 

8. Assumptes de tràmit. 

9. Precs i preguntes. 

 

080 

02/03/2009 
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Desenvolupament de la sessió. 

 

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DEL 30 DE GENER DE 2009 

El president sotmet a la consideració dels assistents l’acta del Consell Executiu 

Extraordinari de dia 30 de gener de 2009. S’aprova per unanimitat.  

 

2. EL PRESIDENT INFORMA 

El president informa que s’ha acordat una reunió de la comissió d’enllaç per tractar 

del tema de l’Estatut d’autonomia local juntament amb la Direcció General 

d’Administracions Públiques el proper divendres, 13 de març, a les 10.30 hores. Els 

assistents se n’assabenten. 

Continua explicant que el pressupost del Fons de Cooperació Municipal per a l’any 

2009 és de 16.241.442 euros, que es repartiran entre tots els municipis de les Illes 

Balears. Informa que es recomanà al Govern augmentar el 100% de la quantitat del 

2007 durant aquesta legislatura, i això suposa un augment d’entre un 15% i un 20% 

respecte a l’any anterior. 

El senyor Bosch demana si la Federació té constància de quina aportació de l’Estat 

correspon a cada municipi. 

El president contesta que se sap que l’aportació de l’Estat queda congelada, a 

l’igual que l’any 2008, per la qual cosa no hi haurà cap augment. 

 

3. VISITA DE LA CONSELLERIA D’INTERIOR PER TRACTAR DELS TEMES 

DE LA POLICIA TURÍSTICA I SABER QUINES PROPOSTES HI  HA PEL NOU 

DECRET 

El president presenta el senyor Sebastià Amengual Coll, director general d’Interior, i 

li agraeix la seva presència. 

Pren la paraula el senyor Amengual, agraeix la invitació del Consell Executiu i 

disculpa l’absència de l’Honorable Senyora Maria Àngels Leciñena, consellera de la 
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Conselleria d’Interior del Govern de les Illes Balears. Fa una breu història del 

recorregut de la policia local de les Illes Balears i explica quina reglamentació i 

quins acords s’han aplicat al cos policial. Explica que l’objectiu a mitjà termini és 

que tots els municipis de les Illes Balears tinguin cobertura policial les vint-i-quatre 

hores del dia i llevar la temporalitat dels agents.  

El president demana al senyor Amengual què passarà una vegada que acabi el 

conveni dels policies de temporada, que serà el 31 de desembre de 2009. 

El senyor Amengual comenta que s’estan cercant distintes fórmules per aconseguir 

l’estabilitat policial, sempre sense minvar efectius policials, i recalca que es valorarà 

qualsevol suggeriment que es faci i que es preveu que a final del mes de juny es 

tengui més informació. 

La senyora Alomar demana si hi ha creada una comissió de treball per tractar 

d’aquest tema o si es farà per mitjà de la Comissió de Coordinació 

El senyor Amengual contesta que sí que es farà per mitjà de la Comissió de 

Coordinació de Policies Locals de les Illes Balears, on hi ha representació dels 

municipis designats per la Federació. Així i tot, comenta que s’escoltaran tots els 

cometaris i suggeriments que es facin. Aprofita per donar les gràcies als membres 

del Consell Executiu. 

El president agraeix la visita del senyor Amengual i comenta que estaran en 

contacte. 

 

4. ACORDAR EL CRITERI DE REPARTIMENT DE DESPESES EN  ELS 

PROJECTES QUE ES PRESENTIN PER SOL·LICITAR AJUDES A L PLA 

AVANÇA 

El president informa que assistí a una comissió externa de la Federació, la 

Comissió Balear de Noves Tecnologies, i comenta que s’hi tractà el tema del fons 

de subvenció d’un milió i mig d’euros per als ajuntaments que formen part del Pla 

Avança. Es parlà del fet que els ajuntaments haurien d’aportar un 30% més de la 

subvenció i ell comentà que aquest percentatge era abusiu, sobretot per als 

municipis petits. Proposà que el Govern central i l’autonòmic augmentin el 
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percentatge d’aportació i així el percentatge dels ajuntaments serà més reduït. Es 

demanà que la Federació fes una altra proposta. 

El president proposa com a criteri de repartiment que els municipis amb una 

població inferior a 20.000 habitants contribueixin al finançament del 10% del cost 

del projecte, i els que tinguin una població superior a aquesta facin una del 25%. 

Juntament amb això, proposa que es possibiliti la presentació de projectes en comú 

entre tres o més ajuntaments, de tal forma que si, per exemple, s’uneixen tres 

ajuntaments que sumen una població superior a 20.000 habitants l’aportació 

comuna d’aquests al projecte sigui del 25%, que repartit entre les tres entitats locals 

suposa un 8,33% del cost del projecte. 

La proposta s’aprova per unanimitat. 

 

5. LLISTA D’INFORMES DE L’ASSESSORIA JURÍDICA  

El president dóna compte dels informes que ha elaborat el Departament 

d’Assessoria Jurídica. 

Entitat 
Registre 
d’entrada 

Sol·licitat per Suggeriments - observacions 
Registre de 

sortida 

58. Conselleria de 
Salut i Consum 

70/09 
Director General 
de Planificació i 
Finançament 

Proposta de decret per el qual es 
modifica del Decret 39/2006, de 21 
d’abril, que aprova la modificació dels 
Estatuts de l’ens públic Servei de 
Salut de les Illes Balears 

59/09 

59. CES 120/09 President 

Projecte de reglament pel qual 
s’aprova el règim jurídic que regula la 
prestació del servei d’acolliment 
residencials a Mallorca 

64/09 

60. Direcció 
General de 
Mobilitat 

89/09 
Director general 

de Mobilitat 

Projecte d’ordre sobre el règim tarifari 
dels serveis interurbans de transport 
públic discrecional de viatgers de 
turisme a l’illa de Mallorca 

66/09 

61. CES 139/09 President 

Projecte de decret pel qual s’aprova el 
Reglament d’ordenació de la 
inspecció de Serveis Sanitaris de la 
Comunitat Autònoma de les Illes 
Balears 

82/09 
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6. LLISTA DE FITXES DE LES COMISSIONS EXTERNES DE L A FELIB 

La secretària general dóna compte de les fitxes que ha rebut la Federació dels 

representants que han assistit a les reunions externes següents. 

Representant Títol de la comissió externa Data Núm. 
d’entrada 

Joan Ferrà Martorell, batle de 
l’Ajuntament de Puigpunyent Comissió Balear de TIC 24/02/09 Fitxa 143 

186/09 

Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal Comissió Permanent de Seguiment 
de l’Economia Balear 19/02/09 Fitxa 144 

196/09 

Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal Comitè d’Avaluacions d’Impacte 
Ambiental 20/02/09 Fitxa 145 

199/09 

 

 

7. RATIFICACIÓ DELS CANVIS DE NOMENAMENTS A LES COM ISSIONS 

EXTERNES 

La secretària general exposa que hi ha distints nomenaments a comissions 

externes de la Federació que s’han de ratificar.  

7.1 Comissió de Coordinació de Policies Locals de l es Illes Balears. 

Titular 1 Mallorca: Sr. Llorenç Bosch Lliteras, tinent de batle de l’Ajuntament de 

Manacor. 

Titular 2 Menorca: Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís. 

7.2 Comissió del Consell Escolar de les Illes Balea rs: 

Titular 1 Menorca: Sra. Rosa Pallise Riudavets, regidora de l’Ajuntament des 

Mercadal. 

Suplent 1 Menorca: Sra. Maria José Morell Vivanos, regidora de l’Ajuntament de 

Maó. 
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8. ASSUMPTES DE TRÀMIT 

8.1 QUOTES DELS MEMBRES ASSOCIATS. 

La secretària general comenta que a l’Assemblea General del 4 de març de 

2005 s’acordà augmentar les quotes segons la taxa interanual de l’IPC a les 

Illes Balears, que és de l’1,3% (desembre de 2008. Font INE). Els assistents se 

n’assabenten i manifesten que hi estan conformes. 

 

8.2 PAGAMENT DE LA QUOTA DEL CONSELL INSULAR DE FOR MENTERA 

La secretària general informa que Formentera ha passat de ser ajuntament a 

ser Consell Insular, per la qual cosa la quota de membre de la Federació varia 

considerablement. Aprofita per explicar quina és la quota que han de pagar els 

municipis segons el nombre d’habitants 

El president comenta que aquest serà un dels punts que s’haurà de tractar a la 

propera assemblea general, però que al seu parer el Consell Insular de 

Formentera també és ajuntament, per la qual cosa el batle exerceix, alhora, de 

president del Consell. Demana a l’assessor jurídic que estudiï la situació. 

 

8.3 GRUPO EVALUA, CONSULTORS I ADVOCATS  

La secretària general informa que l’empresa Grupo Evalua ha de crear tres 

comissions de treball, però que passarà la informació mitjançant correu 

electrònic per tal que tots els interessats s’hi puguin apuntar. Els assistents se 

n’assabenten. 

 

9. PRECS I PREGUNTES 

El senyor Bosch dóna compte, per si pot ser d’interès a algun altre municipi, que a 

l’Ajuntament de Manacor s’ha posat en marxa un paquet de mesures per concedir 

llicències d’obra menors. Informa que s’ha recorregut a la patronal de constructors, i 

que aquesta, mitjançant un conveni, revisarà tota la documentació que cal 

presentar. Continua explicant que, quant a les obres majors, també s’autoritzarà la 

patronal de constructors a certificar un cas d’urgència i així agilitzar-ne la tramitació. 
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Comenta que s’ha eliminat de la comissió informativa de la Junta de Govern la 

concessió, per decret del delegat del Govern, i que quant a obres rústiques es 

traspassaran directament al Consell de Mallorca. Igualment, també informa que 

s’està estudiant com poder agilitzar el treball tècnic. 

El president comenta que es farà una circular informativa a tots els municipis en 

què s’exposarà l’oferiment de l’Ajuntament de Manacor. 

La senyora Serra demana quin cost ha tingut posar en marxa totes aquestes 

mesures. 

El senyor Bosch contesta que no hi ha hagut cap cost ja que tots els 

participants hi estan interessats.  

La senyora Serra comenta que al seu parer, pel que fa a llicències d’obres, els 

problemes sorgeixen quan s’ha d’enviar la documentació a altres entitats, cosa 

que confirmen la resta dels assistents. 

Sense més assumptes per tractar, el president aixeca la sessió, de la qual, com 

a secretària, estenc aquesta acta. 

  

 

 

Joan Ferrà Martorell      Joana Alomar Serra 

President       Secretària general 

 


